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Město Mariánské Lázně 

Komise lázeňství a cestovního ruchu - KLCR 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ č. 31 

TERMÍN JEDNÁNÍ:  

20. 9. 2022, 14:30 hodin, v zasedací místnosti budovy Terezián, Ruská 74, Mariánské Lázně. 

 
 

PŘÍTOMNI:  

Tintěrová Barbora, Palacká Jana, Sorokina Elena, Irlveková Patricie, Mottlová Ivana, Richter Jiří, 

Baranovská Marie 

 

OMLUVENI: Nádlerová Jana, Kořán Roman, Šnajdr Radek, Franta Vojtěch. Ludvík Jan 

 

NEPŘÍTOMNI: Chadim Miloslav 

 

KLCR je usnášení schopná 
 

HOSTÉ: Vladimír Kajlik 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 

1 Uvítání, kontrola účasti, schválení programu 

Předsedkyně přivítala přítomné a zahájila jednání. Konstatovala, že komise je usnášeníschopná a 

dala hlasovat o schválení programu.  

 

Program: 

1. Uvítání, kontrola účasti, schválení programu (max. 1 min.) 

2. Souhrn a vyhodnocení online kampaně 2022 (max. 20 min.) 

3. Souhrn stávajících a budoucích aktivit KIS a odboru CR (max. 20 min.) 

4. Příspěvek do destinační agentury ŽK (max. 20 min.) 

5. Různé (max. 20 min.) 

 

Usnesení: 

KLCR schvaluje program jednání bez připomínek.  

 

PRO: Tintěrová Barbora, Palacká Jana, Sorokina Elena, Irlveková Patricie, Mottlová Ivana, Richter 

Jiří, Baranovská Marie 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 
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2 Souhrn a vyhodnocení online kampaně 2022 

 

Členům bylo již dříve zasláno elektronicky vyhodnocení online kampaně za období červen – srpen. 

Stručně report shrnula pí. Tintěrová a doplnila pí. Palacká. 
 

Komentář a diskuse: 

- Na období 09-12 zbývá cca. 66 tisíc na měsíc se směřováním na DCR 

- Členové navrhují upravit rozpočet kampaně ve prospěch Nčmecka s cílením na zimu (za tímto účelem byla 

oslovena krajská DA, která dodala souhrn svých aktivit v Německu) 

 

Usnesení: 

K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení.  

 

3  Souhrn stávajících a budoucích aktivit KIS a odboru CR 

 

Předsedkyně shrnula aktivity KIS ML za uplynulé měsíce a představila plánované aktivity do konce 

roku. Totéž přednesla pí. Palacká za odbor RLCR. Všechny reporty lze shlédnout na sdíleném disku 

KIS, na něž dostávají členové komise i rady pravidelně odkazy. 

 

Komentář a diskuse: 

- reporty možná posílat též do knihovny či muzea 

- všechna natočená videa budou ještě použita pro propagaci na sociálních sítích 

- vyhláška o fondu z pobytu – schváleno zastupitelstvem v září, platnost od 1.1.2023 

- rozpočet a položky fondu: vybráno již 25 mil. Kč, tj. zvyšuje se úměrně poplatek do krajské DA 

- návrh rozpočtu byl schválen per rollam – záleží na konečném rozhodnutí zastupitelstva 

- klimatické lázně, poslední měření v listopadu, vyhodnocení a zpracování zpráv bude probíhat na začátku roku, 

meteostanice u Mariina pramene, servis 100 tis. ročně 

- geoatmochemie, iontová terapie, Lesní pramen, náklady 500 tisíc – jednání s ILAB, možnost získání dotací 

přes ně 

- výběrová řízení – online kampaň, podcasty, rádio, výlet s tajenkou – deník FB matky 

- stezka vody po pramenech 

- p. Kořán + SHŠ – zadané seminární práce od VŠO a VŠE na téma SHŠ v ML 
 

Usnesení: 

K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

 

4 Příspěvek do destinační agentury ŽK 

 

Vedení města apeluje na úsporná opatření ve všech oblastech. V oblasti cestovního ruchu se nabízí 

úspora ve věci příspěvků do krajské destinační agentury, které činí 8 % z vybraných poplatků za 

pobyt. Vzhledem ke zvýšenému poplatku se pro rok 2023 předpokládá již cca. 2 mil. Kč, oproti 

dosavadním 1,4 mil. Kč. Pro jednání o případném zastropování příspěvku na rok 2024 je potřeba 

vydefinovat přehled priorit a aktivit, které vyžaduje město Mariánské Lázně od krajské destinační 

agentury. KLCR podporuje účast v krajské destinační agentuře i nadále. Předsedkyně rozeslala 

všem navrhovaný draft strategie ŽK, ke kterému se mohou všichni vyjádřit. 

 

Komentář a diskuse: 

 

Usnesení: 

K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 
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5 Různé 

 

5.1. Konference CR (p. Kořán, pí. Palacká) 

Pan Kořán jako vedoucí katedry ekonomie a ekonomiky Vysoké školy obchodní v Praze navrhuje 

uspořádat mezinárodní konferenci, jejímž základním jádrem budou města, která spolu s ML 

vstoupila do UNESCO. Konference by měla mít několik rovin, ale v základu jde o témata 

municipalit spojených s jejich členstvím v UNESCO, druhá rovina je rovina profesní, tedy 

zaměstnavatelé a jejich témata a třetí rovina je akademická, na úrovni vysokých škol a univerzit. 

Výstupem by měla být mezinárodní monografie, která bude distribuována skrze mezinárodní 

vědecké časopisy, univerzitní a vědecké knihovny a pracoviště. Jedná se o zviditelnění města na 

trochu jiné úrovni než dosud, ale s velmi významným dosahem a rozsahem. Předpokládaný 

příspěvek za strany města (FCR) je 50 tisíc Kč. 

 

Usnesení: 

K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

 

5.2. Lesy a lesní stezky 

Členové komise znovu upozorňují na tristní stav lesních cest a stezek, na něž upozorňují sami hosté 

a návštěvníci města.  

 

5.3. p. Richter 

Pan Jiří Richter zmínil několik záležitostí, které dlouhodobě nemají řešení: 

- duplicita kulturních akcí 

- nádraží – špatná zpětná vazba od cestujících, nejede trolejbus, není kontakt na taxi, není kudy 

ven 

- veřejné záchodky 

- zrušený poplatek za psy 

 

5.4. Kalendář akcí na 2023 

Hoteliéři a cestovní kanceláře požadují již nyní přehled akcí na rok 2023. KIS se pokusí shrnout co 

nejdříve, avšak organizátoři často ještě nevědí, zda akci pořádat budou. 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 15:55 hodin.  

 

Příští jednání: 25.10. 2022 - zasedací místnost budovy Terezián 

 

V Mariánských Lázních dne 20. 9. 2022 

Zapsala: Barbora Tintěrová - předsedkyně KLCR 
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